
 

      
     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME 
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, fakss 63232130, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES PROTOKOLS 
Talsos 

 

 

2020. gada 11. jūnijā                               Nr.17 

 

Sēde sasaukta plkst.13.00 

Sēdi atklāj plkst.13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta vidē. 

Sēdes vadītājs: Normunds Tropiņš – Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieks 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 15 deputāti:    

Andis Astrātovs  

Edmunds Demiters  

Daiga Feldmane  

Inga Gluzda (no plkst.13.02) 

Ģirts Kalnbirze  

Tabita Kalniņa 

Dainis Karols  

Miervaldis Krotovs  

Ilva Norenberga  

Gundars Sebris 

Lauris Pīlēģis  

Oļegs Solovjovs  

Alfons Spēks  

Normunds Tropiņš  

Gerda Zeberiņa  

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

            Kalvis Kalniņš – attaisnotu iemeslu dēļ 

            Sandra Pētersone – attaisnotu iemeslu dēļ  

 

 

 



 

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Dzintars Kalniņš – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītājs 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta 

daļas vadītājs 

Elvis Jansons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja p.i. 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas 

vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Jolanta Didžus – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Juris Krišjānis – Talsu novada būvvaldes vadītājs 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Sanita Arciševska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Kultūras daļas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

datortīkla administrators 

Madara Krūmiņa – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

informācijas sistēmu administratore 

Jolanta Apše – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vecākā lietvede 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama direktore 

Ilgonis Leišavnieks – Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” 

direktors direktors 

Andris Dzenis – Valdemārpils vidusskolas direktors 

Signeta Šveiduka – Laucienes pamatskolas vadītāja 

Mārtiņš Mihņēvičš – Biedrības “TALSU KALVE” pārstāvis 

 

 

Sēdes vadītājs N.Tropiņš informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

70.1 punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta 

vidē, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

N.Tropiņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

Izsludinātā darba kārtība: 

1.Par grozījumu 2013. gada 28. decembra lēmuma Nr.850 “Par Talsu novada    

  pašvaldības sociālo iestāžu amatu klasifikācijas kopsavilkuma apstiprināšanu”    

  pielikumā.   

2. Par 2020. gada jūnija Talsu novada kultūras un sporta pasākumu plānu un tam  



 

     pieejamo finansējumu. 

3. Par izmaiņām Apbalvojumu izvērtēšanas komisijā. 

4. Par izmaiņām Talsu novada objektu privatizācijas un īpašumu atsavināšanas   

    komisijā. 

5. Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisijas nolikuma apstiprināšanu.  

6. Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisiju. 

7. Par izmaiņām Talsu novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

8. Par papildu finansējuma piešķiršanu Valdemārpils vidusskolai. 

9. Par ēdināšanas pakalpojumu maksas apstiprināšanu Laucienes pamatskolā. 

         10.Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu  

    “Sporta laukuma labiekārtošana Vandzenē”.  

11.Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu  

“Bērnu aktīvās atpūtas stūrītis Strazdes muižas parkā”. 

12.Par pilnvarojumu projektā Nr. 19-08-A00702-000091“Grants ceļu pārbūve Talsu 

novadā, 11.kārta”. 

13. Par nedzīvojamo telpu nomas līgumu ar IK “IRSIS TAXI” 

Papildu darba kārtība: 

14.Par nekustamā īpašuma “Vilkmuižas ezera apkārtne”, Talsos, ar kadastra numuru   

8801 011 0038, daļas nomu. 

15.Par grozījumiem Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr.241 “Par Talsu      

     novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. 

 

N.Tropiņš aicina balsot par darba kārtību ar tajā iekļautajiem diviem papildu darba 

kārtības jautājumiem. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

Darba kārtība: 

1. Par grozījumu 2013. gada 28. decembra lēmuma Nr.850 “Par Talsu novada    

pašvaldības sociālo iestāžu amatu klasifikācijas kopsavilkuma apstiprināšanu”    

pielikumā.   

2.  Par 2020. gada jūnija Talsu novada kultūras un sporta pasākumu plānu un tam  

       pieejamo finansējumu. 

3. Par izmaiņām Apbalvojumu izvērtēšanas komisijā. 

4. Par izmaiņām Talsu novada objektu privatizācijas un īpašumu atsavināšanas   

      komisijā. 

5. Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisijas nolikuma apstiprināšanu.  

6. Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisiju. 

7. Par izmaiņām Talsu novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

8. Par papildu finansējuma piešķiršanu Valdemārpils vidusskolai. 

9. Par ēdināšanas pakalpojumu maksas apstiprināšanu Laucienes pamatskolā. 

10. Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu  

     “Sporta laukuma labiekārtošana Vandzenē”.  

11. Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu 

“Bērnu aktīvās atpūtas stūrītis Strazdes muižas parkā”. 



 

12. Par pilnvarojumu projektā Nr. 19-08-A00702-000091“Grants ceļu pārbūve Talsu 

novadā, 11.kārta”. 

13. Par nedzīvojamo telpu nomas līgumu ar IK “IRSIS TAXI”. 

14. Par nekustamā īpašuma “Vilkmuižas ezera apkārtne”, Talsos, ar kadastra numuru 8801 

011 0038, daļas nomu. 

15. Par grozījumiem Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr.241 “Par Talsu  

      novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. 

 

N.Tropiņš informē, ka pirms sākt domes sēdi viņam ir divi paziņojumi. Viens 

paziņojums, ka mums būs jauns kolēģis Kalvis Kalniņš, šodien viņš diemžēl nevarēja 

ierasties, bet no šodienas viņš ir pilntiesīgs deputāts. Otra informācija, nākamajā otrdienā 

pulksten 15.00, es jūs uzaicināšu satikties šajā pašā vietā, kur mēs klātienē debatēsim par 

jautājumiem, kas saistīti ar visu laiku aktuālo tirgus tēmu. Un arī hronoloģiski iziesim cauri 

jautājumam par Ruģēna ielu, kā tas sākās, kā tas turpinājās, kā tas veidojās, lai saprastu, kā 

mēs nonācām līdz tam, līdz, ko vairākums deputātu nonāca.  

I.Norenberga – tā kā šī viena no tēmām, viens no tematiem ir tirgus projekts, varbūt ir 

iespējams uzaicināt arī bijušo pašvaldības izpilddirektoru Vilsona kungu.  

N.Tropiņš – es varu mēģināt.  

I.Norenberga – es saprotu, ka piedalīsies arī pašvaldības juristi. 

N.Tropiņš atbild, ka juristi noteikti būs. 

 

Plkst.13.02 ierodas I.Gluzda. 

 

1. 

Par grozījumu 2013. gada 28. decembra lēmuma Nr.850 “Par Talsu novada  

pašvaldības sociālo iestāžu amatu klasifikācijas kopsavilkuma apstiprināšanu” 

pielikumā 

N.Tropiņš, I.Leišavnieks, I.Gluzda, E.Demiters, D.Karols, I.Norenberga  

 

I.Leišavnieks ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, 

E.Demiters), 1 pret (I.Gluzda), atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.231 “Par grozījumu 2013. gada 28. decembra lēmuma Nr.850 “Par Talsu 

novada pašvaldības sociālo iestāžu amatu klasifikācijas kopsavilkuma apstiprināšanu”  

pielikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



 

2. 

Par 2020. gada jūnija Talsu novada kultūras un sporta pasākumu plānu un tam  

       pieejamo finansējumu  

N.Tropiņš, E.Murauska, L.Pīlēģis, D.Obodovska, D.Feldmane, A.Spēks, I.Gluzda 

 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

N.Tropiņš izsaka priekšlikumu balsot par Talsu Tautas nama pasākuma [Ielīgošana 

Talsu pilsētā] organizēšanai paredzēto summu – 1300 EUR.  

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

N.Tropiņš aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.232 “Par 2020. gada jūnija Talsu novada kultūras un sporta pasākumu 

plānu un tam  pieejamo finansējumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

3. 

Par izmaiņām Apbalvojumu izvērtēšanas komisijā 

N.Tropiņš, J.Apše, D.Feldmane  

 

J.Apše ziņo par lēmuma projektu. 

 

D.Feldmane jautā, kā tiks plānots turpmākais komisijas darbs, vai tiks vēlēts jauns 

loceklis, un kā tas tiks darīts? Vai komisija strādās sastāvā, ar samazinātu locekļu skaitu?  

N.Tropiņš atbild, ka par to jau mums pašiem būs jāvienojas, jo, manuprāt, mēs varam 

virzīt jaunu locekli. Pagājušā Finanšu komitejā bija saruna par to, ka mēs varētu ieteikt arī 

kandidātus ne tikai uz šo komisiju, bet arī uz citām. Līdz šim brīdim tie priekšlikumi nav 

atnākuši. Trešdien tiekoties, varētu atrast arī 10 minūtes šos jautājumus pārrunāt, kādā veidā 

tad mēs rīkojamies. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.233 “Par izmaiņām Apbalvojumu izvērtēšanas komisijā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 



 

4. 

Par izmaiņām Talsu novada objektu privatizācijas un īpašumu atsavināšanas 

komisijā 

N.Tropiņš, J.Apše, E.Jansons, D.Karols, I.Norenberga, D.Feldmane 

 

J.Apše ziņo par lēmuma projektu.  

 

N.Tropiņš – līdzīgi kā iepriekš, es varu pateikt, ka mēs otrdien varētu arī par šo 

jautājumu parunāt. Man ir lūgums, ka juristi varētu nokomentēt situāciju, kas pašlaik mums 

izveidojusies ar šo komisiju, un iespējams, ka šeit vajadzētu kādu papildu punktu lēmuma 

projektā. 

E.Jansons informē, ka šobrīd kā komisijas priekšsēdētājs ir Dainis Karols. Viņš 

norādīts, kā domes priekšsēdētājs līdz ar to nepieciešams grozīt šo punktu. Ir divi varianti, 

pirmais variants, vai nu vienkārši, aizstāj vārdu priekšsēdētājs ar deputāts, vai arī domājam 

citu komisijas priekšsēdētāju, no ievēlētajiem locekļiem.  

N.Tropiņš norāda, ka to vajadzētu izdarīt, jo ir lietas un jautājumi, kas šai komisijai ir 

jālemj un jārisina. Jautā, kādi ir priekšlikumi. 

D.Karols izsaka priekšlikumu N.Tropiņu šajā brīdī, kā pārstāvošo Talsu novada domes 

priekšsēdētāja pienākumu izpildītāju, arī vadīt šo komisiju. 

I.Norenberga jautā, ka tad sanāk arī iepriekšējais lēmuma projekts, par ko mēs nupat 

nobalsojām Apbalvojumu izvērtēšanas komisijas apstiprināšanu arī Dainis Karols es saprotu, 

ir komisijas loceklis, un arī tur viņš ir norādīts kā domes priekšsēdētājs. 

N.Tropiņš piekrīt, bet tam vēl ir laiks, jo šī komisija sāks strādāt vasaras otrajā pusē, tā 

kā tas mums ir jāņem vērā. 

Notiek diskusija. 

D.Feldmane aicina papildināt šo lēmuma projektu – izteikt šīs komisijas nolikumu 

tādā punktā. 

N.Tropiņš aicina papildināt lēmuma projektu ar attiecīgo punktu. [Komisijas 

priekšsēdētājs – Normunds Tropiņš, domes priekšsēdētāja vietnieks; komisijas loceklis – 

Dainis Karols, domes deputāts ].Norāda, ka viena vieta ir brīva, ka par to mums būs jādomā, 

un līdz otrdienai domājiet par ikvienu no šīm komisijām, par ko mēs šodien lemjam. Varbūt 

jums būs priekšlikumi, kādā veidā mēs varam tālāk rīkoties, papildināt šīs komisijas, ar 

kādiem dalībniekiem. 

I.Norenberga jautā, vai ir apsvērta, kaut vai teorētiska iespēja piesaistīt no malas 

sabiedrības pārstāvjus, kas vēlētos darboties šajā komisijā?  

N.Tropiņš izsaka priekšlikumu to otrdien pārrunāt. 

 

N.Tropiņš aicina balsot, par šī punkta iekļaušanu lēmuma projektā. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, , E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (L.Pīlēģis, I.Norenberga), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

N.Tropiņš aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (L.Pīlēģis, I.Norenberga), 



 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.234 “Par izmaiņām Talsu novada objektu privatizācijas un īpašumu 

atsavināšanas komisijā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

5. 

Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisijas nolikuma apstiprināšanu 

N.Tropiņš, J.Apše, M.Krotovs, A.Astrātovs, I.Gluzda 

 

J.Apše ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (M.Krotovs, I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.235 “Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisiju”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

6. 

Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisiju 

N.Tropiņš, J.Apše, M.Krotovs, G.Sebris, I.Gluzda, A.Astrātovs, T.Kalniņa 

 

J.Apše ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (M.Krotovs, I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.236 “Par Talsu novada zaļumsaimniecības komisiju”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



 

 

7. 

 Par izmaiņām Talsu novada medību koordinācijas komisijas sastāvā 

N.Tropiņš, J.Apše, I.Norenberga, A.Astrātovs, I.Gluzda 

 

J.Apše ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, G.Sebris, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 3 atturas 

(L.Pīlēģis, I.Norenberga, I.Gluzda),  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.237 “Par izmaiņām Talsu novada medību koordinācijas komisijas 

sastāvā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par papildu finansējuma piešķiršanu Valdemārpils vidusskolai 

N.Tropiņš, I.Lagzdiņa  

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.238 “Par papildu finansējuma piešķiršanu Valdemārpils vidusskolai”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

9. 

Par ēdināšanas pakalpojumu maksas apstiprināšanu Laucienes pamatskolā  

N.Tropiņš, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.239 “Par ēdināšanas pakalpojumu maksas apstiprināšanu Laucienes 

pamatskolā”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

 

 

10. 

Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar 

projektu “Sporta laukuma labiekārtošana Vandzenē” 

N.Tropiņš, J.Didžus, A.Spēks, M. Grohjacka  

 

J.Didžus ziņo par lēmuma projektu. 

            Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.240 “Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu 

konkursā ar projektu “Sporta laukuma labiekārtošana Vandzenē””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

11. 

Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar 

projektu “Bērnu aktīvās atpūtas stūrītis Strazdes muižas parkā” 

N.Tropiņš, J.Didžus 

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.241 “Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos ELFLA projektu 

konkursā ar projektu “Bērnu aktīvās atpūtas stūrītis Strazdes muižas parkā””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

12. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 19-08-A00702-000091“Grants ceļu pārbūve Talsu 

novadā, 11.kārta” 

N.Tropiņš, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 



 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.242 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 19-08-A00702-000091“Grants ceļu 

pārbūve Talsu novadā, 11.kārta””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

13. 

Par nedzīvojamo telpu nomas līgumu ar IK “IRSIS TAXI” 

N.Tropiņš, D.Pētersons, D.Feldmane, E.Demiters, I.Gluzda, G.Sebris, Dz.Kalniņš, 

I.Norenberga  

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

D.Feldmane jautā, vai mēs esam tiesīgi juridiski korekti lemt par to, ka šodien, 11. 

jūnijā mēs lemjam par pārjaunošanu 1. aprīlī? 

D.Pētersons atbild, ka jā, jo Civillikuma 1871. pants nosaka, ka saistību tiesības var 

pārjaunot kā pirms to termiņa notecējuma, tā arī jau termiņam iestājoties, pēc termiņa. Ar 

pārjaunojumu var atcelt arī vairākas šādas tiesības. 

Notiek diskusija. 

I.Gluzda – tad jau tas nozīmē, ka mēs tagad varam jebkuru līgumu, jebkurā laikā ar 

jebkuru atpakaļejošu datumu. Man liekas, kaut kas nebūs pareizi. Likumiem jau ir arī 

konteksts. Vai nebūs tā, ka Jūs esat izrāvis vienu kaut kādu pantu no konteksta? 

D.Pētersons – tas ir privāttiesisks darījums, un puses var savā starpā vienoties, ja puses 

savā starpā nespēj vienoties, līdz ar to šādu darījumu nebūs iespējams noslēgt. Bet konkrētajā 

situācijā es sazinājos ar IK “IRSIS TAXI” īpašnieku, un mēs vienojāmies par to, ka viņš 

turpina faktiski lietot tās telpas, ka nomas maksa tiks pārskatīta un, visticamāk, tiks 

palielināta. Pēc vērtējuma 86 EUR mēnesī. Viņš ar šādiem nosacījumiem tā kā piekrita, un 

līdz ar to nekādas problēmas nesaskatu pārjaunot konkrēto līgumu. 

I.Gluzda – es pareizi saklausīju, Jūs teicāt, visticamāk, tiks pārskatīta nomas maksa? 

D.Pētersons – nu jā, jo viņa pēdējo reizi bija skatīta izsoles rezultātā 36 EUR, ir 

pagājuši seši gadi un līdz ar to. 

N.Tropiņš izlabo, ka nav jau visticamāk, ka tas jau ir izdarīts un vērtējums jau ir 

pievienots. Norāda, ka jārunā precīzi, un viss ko D.Pētersons teica sarkaniem burtiem jāraksta 

protokolā. 

G.Sebris – jautā, kādu nomas maksu nomnieks ir maksājis par aprīļa un maija mēnesi 

un ja tā bija tie 30 eiro vai cik tur mēnesī, vai tiks pārrēķināts, un tā starpība tiks samaksāta 

līdz 86 EUR mēnesī?  

D.Pētersons atbild, ka šobrīd viņš joprojām nemaksā nomas maksu. Bet līgumā, kas 

tika pievienots arī domes lēmumam, ir atrunāta šī kārtība, kā tiks veikta samaksa, bet tas būs 

tā kā ar atpakaļejošu datumu. Sākot no pirmā aprīļa, viņš maksās to paaugstināto maksu 86 

EUR noteiktā termiņā, kas noteikts līgumā. 

G.Sebris jautā, ja nomnieks divus mēnešus nav veicis nomas maksājumu, vai tas 

automātiski nenozīmē to, ka nomas līgums ir beidzies un ka mēs šādu nomas līgumu nevaram 

pārjaunot? 



 

D.Pētersons atbild, ka iesniegums tika saņemts pirms termiņa notecējuma. Ņemot 

vērā, ka mēs tik īsā laikā nespējām izvērtēt visus nepieciešamos dokumentus un uztaisīt 

vērtējumu, sarunas ar nomnieku un pārjaunot vēl līgumu. Termiņš ievelcies arī no mūsu 

puses. 

G.Sebris jautā, vai nomniekam tomēr nebija pienākums gan uzrakstīt iesniegumu, gan 

turpināt maksāt nomas maksu par esošo līgumu? 

D.Pētersons – šajā gadījumā nē, jo līgums bija spēkā līdz tam pirmajam aprīlim, ja 

nemaldos. Un līdz ar to, ar to brīdi arī izbeidzās tiesiskās attiecības. Jā, mēs varējām viņiem 

rakstīt, ka viņiem telpas ir jāpamet, ņemot vērā, ka ir beidzies līgums, bet uz mutiskas 

vienošanās pamata, ņemot vērā, ka viņš izrādīja interesi joprojām turpināt šīs nomas tiesiskās 

attiecības, viņš turpināja faktiski lietot. 

D.Feldmane jautā Juridiskās nodaļas vadītājam. Ņemot vērā to, ka šis nav vienīgais 

līgums, kuram termiņš ir iztecējis, mums ir jāpieņem lēmums ar atpakaļejošu datumu. Vai ir 

domāts par sistēmu, kā tiks sekots līdzi, lai šie termiņi visiem līgumiem tiktu ievēroti? 

Dz.Kalniņš atbild, ka šis jautājums ir dienaskārtībā jau diezgan pasen. Ir pieprasīta 

informācija, tā tiek apkopota. Deputāti tiks informēti otrdienas plānotajā tikšanās laikā. 

I.Gluzda informē, ka nav pret to, lai uzņēmējam kaut kas tiktu ierobežots, vai 

apgrūtināts, bet tai pašā laikā nevēlas atkārtoti tikt administratīvi sodīta, tāpēc balsojumā 

atturēsies. 

I.Norenberga – es saklausīju, ka pārjaunojuma gadījumā mums ir šāda iespēja? 

D.Pētersons atbild, ka jā. 

 I.Norenberga jautā, kas vienojās mutiski. Tas bija uzņēmējs un no pašvaldības puses, 

kas bija pilnvarotā persona? 

D.Pētersons atbild, ka šajā gadījumā nebija pilnvarotā persona, bet viņam bija jāvada 

sarunas, konkrētais uzdevums viņam tika deleģēts. 

I.Norenberga jautā, vai viņš [D.Pētersons] bija pilnvarots mutiski vienoties ar 

uzņēmēju? Jautā Juridiskās nodaļas vadītājam. 

Dz.Kalniņš atbild, ka tāds oficiāls pilnvarojums nav, bet ir novīzēts dokuments, kas arī 

uzskatāms par pilnvarojumu, ka viņam ir jāveic attiecīgas darbības līguma pagarināšanai un 

tas arī ietver – vest sarunas. Šis ir privāttiesisks darījums un šajā gadījumā puses vienojas, 

līdz, ar ko Juridiskās nodaļas viedoklis ir tāds, ka šis ir tiesiski. Par turpmākajām darbībām 

tad, otrdienas tikšanās laikā papildu tiks par šo jautājumu deputāti informēti. Bet jau tagad 

Juridiskā nodaļa iekļauj līguma projektos, lai nomnieki vērstos trīs mēnešus jau iepriekš, lai 

šos termiņus nekavētu. Arī tiek veikts darbs pie šo termiņu sakārtošanas, apzināšanas un 

kontroles sistēmas izveidošanas. 

 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, G.Sebris, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga E.Demiters),  pret 

nav, 3 atturas (I.Gluzda, A.Spēks, T.Kalniņa,),  

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.243 “Par nedzīvojamo telpu nomas līgumu ar IK “IRSIS TAXI””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



 

14. 

Par nekustamā īpašuma “Vilkmuižas ezera apkārtne”, Talsos, ar kadastra 

numuru 8801 011 0038, daļas nomu 

N.Tropiņš, E.Jansons, M.Mihņēvičš, A.Spēks, G.Sebris, I.Norenberga 

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

 I.Norenberga informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ viņa un L.Pīlēģis 

balsojumā nepiedalīsies. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, atturas nav [L.Pīlēģis, I.Norenberga balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.244 “Par nekustamā īpašuma “Vilkmuižas ezera apkārtne”, Talsos, ar 

kadastra numuru 8801 011 0038, daļas nomu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

15. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr.241 “Par Talsu  

      novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu” 

N.Tropiņš, J.Apše 

 

J.Apše ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, I.Gluzda A.Spēks, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E. Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.245 “Par grozījumiem Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr.241 

“Par Talsu novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.14.30 

  

      

 

Sēdes vadītājs:       N.Tropiņš 

Parakstīts 16.06.2020. 

 

 

Protokolētāja        E. Grīnberga 


